
 

 
””Józefie, synu Dawida, nie bój się wziąć do siebie Maryi, twej Małżonki; 
albowiem z Ducha Świętego jest to, co się w Niej poczęło. Porodzi Syna, któremu 
nadasz imię Jezus, On bowiem zbawi swój lud od jego grzechów”. 
A stało się to wszystko, aby się wypełniło słowo Pańskie powiedziane przez 
proroka: Oto Dziewica pocznie i porodzi Syna, któremu nadadzą imię Emmanuel, 
to znaczy ”Bóg z nami”. 
(Mt, 1, 20-23) 
 
 

Pokój zamieszka, kiedy Pan przybędzie. W adwentowej refleksji,  
w skupieniu przy konfesjonale, w ciszy wyczekiwania na wigilijną 

gwiazdę, do gorącego i otwartego serca niech przyjdzie Pan i umocni 
nas swoim pokojem, byśmy go mogli rozdawać wszędzie tam, gdzie 

niepokój. 
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